
Tune skole 
Højen, Skolegade 10.  
4030 Tune 
  
Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 
tuneskole@greve.dk 
Skolenummer 253006 
  
Referat den 13. januar 2025 kl. 17.30 – 20.00 
  
Ordstyrer:  
  
Til stede:  
Forældre: Said, Jannick, Kenneth, Michael, Benedicte, Peter, Pernille, Camilla 
Medarbejdere: Kerry, Nanna 
Elever: Amalie 9. klasse – Lea 9. klasse 
Ledelse: Morten V, Claus, Janne, Helle Sandersen 
Foreningsliv: Pauli, Karina 
 
Afbud: Nanna 
  
Referent: Janne 
  

 
1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

Ingen fremmødte 
 

2. Godkendelse af referat 
Referatet godkendt uden bemærkninger.  

 

3. Drøftelse om bestyrelsens konstituering ift. suppleanter og faste medlemmer 

• Greve Kommunes skolestyrelsesvedtægt medsendt som bilag  

I Tune Skoles skolebestyrelse sidder to eksterne medlemmer fra Tune IF henholdsvis 
Tune Ungdomscenter (Klubben). 

 

Ved seneste valg i sommeren 2024 stillede ingen repræsentanter fra Tunegrupper op. 
Det vil man forsøge igen ved næste valg at lykkes med. I nuværende valgperiode 

mailto:tuneskole@greve.dk


varetages opgaven i skolebestyrelsen omkring Tunegrupperne af Jannick, som er 
formand.  

I styrelsesvedtægten er skitseret tre modeller (A, B og C). Tune Skole arbejder efter 
model C. Suppleanter er valgt for 2 år. Suppleanter tildeles pladser i skolebestyrelsen 
afhængig af antal stemmer. Dvs. at hvis der er 4 suppleanter, men 3 ledige pladser, så 
tildeles pladserne til de tre med flest stemmer.  

Drøftelsen har givet anledning til at forretningsordenen for skolebestyrelsen på Tune 
Skole revideres. Her udarbejdes et skriftligt oplæg af skoleleder Morten Visti, forud for 
mødet, hvor punktet tages op.  

 

 

4. Høringssvar vedr. fordelingsmodel for ressourcer til specialundervisning 
• Bilag fra SBUU møde 7/1-25 medsendes 
• Særlig opmærksomhed på SBUU ønske vedr. grundbeløb til hver skole 
• Se mail fra 8/1-25 fra Klaus Øvre 

Skolebestyrelsen udarbejder høringssvar. Der er et incitament i den fremlagte model for at 
skolerne fastholder et arbejde med at sikre at flest mulige elever bliver i almen skole.  

Desuden er det en pointe, at der bør tages udgangspunkt i det faktiske antal elever som 
vælger skolen til fremfor udgangspunkt i antallet af mulige elever.  

Skolebestyrelsesforpersonerne på alle skole mødes og drøfter muligheden for et fælles 
høringssvar. 

Desuden gives høringssvar på de tre punkter fra den 17-punktsmodel som er en del af den 
specialpædagogiske analyse. Det drejer sig om punkterne praksisnært PPR, tidlig opsporing 
og kvalitet i dagtilbud og kompetenceudvikling på børne- ungeområdet.  

 

5. Nyt fra skolen: 
a. Velkommen til vores nye afdelingsleder for Tunegrupperne (Helle Sandersen)  
b. Styregruppen (Ny Tune Skole) holder møde d. 15.01.2025. I første omgang vil der 

være fokus på renovering af ”Palæet” og klubbens placering. Desuden en 
opmærksomhed på at Tune Skole får alle nødvendige midler til renovering og 
udbygning og ikke til andre byggeprojekter andre steder i kommunen. Det er også 
vigtigt, at der er fokus på udeområderne fra starten af.  

c. Tilføjelse til skolens ordensregler: Man kan gøres erstatningsansvarlig, hvis man 
forsætligt ødelægger skolens læringsmidler.  
 

 



 

6. Skoleledelsen ønsker at få en dialog med skolebestyrelsen om ”Ny” Tune Skole, 
hvordan møder skole og forældre hinanden i samarbejdet. Forventninger og muligheder. 
Hvilke principper skal udarbejdes? 

• Forslag til principper/emner for principper medsendes som bilag 

Punktet udgår og rykkes til næste gang.  

 

 
7. Nyt fra skolebestyrelsen 

 
8. Nyt fra elevrådet 

Til næste elevrådsmøde udarbejdes en ansøgning til fælleselevrådet, med henblik på 
midler til trivselsarbejde. Elevrådet præsenterer idéer fra arbejdet for skolebestyrelsen til 
næste møde.  

Der har indtil nu været afholdt 3 møder i elevrådet.  

 
9. Lukket punkt 

 
 

10. Evt.  
Der er stillet forslag til ændring af ferieplanen i indeværende skoleår med mulighed for at 
skolen holder lukket fredag efter grundlovsdag. Bestyrelsen har besluttet ikke at ændre i 
ferieplanen for dette skoleår.  
 

Status på udearealerne: Der har været et møde med personalegruppen hvor de er 
kommet med input til, hvordan udearealerne bør udnyttes og etableres.  

 

Snerydning på skolen: Ledelsen har kontaktet snerydningsfirmaet med henblik på at der 
ryddes sne rettidigt fremover.  

 

Forespørgsel til de midlertidige bygninger. Det kan være svært for de mindste børn at 
læse skilte på dørene. Derfor skal dørene stå åbne og der sættes piktogrammer på 
dørene.  

 

Klubben indgår i et samarbejde med Tune IF om e-sport.  



 

Kommende punkter 

a) Jannick inviterer Klaus Jensen (formand for SBUU) og Morten Bøgelund Andersen 
(direktør) til et bestyrelsesmøde  

b) Aftale i SB 30.09.2024: Der afsættes tid på SB-møder inden forældremøderne for 
at udarbejde et fælles oplæg til præsentation på forældremøderne  


